
 

Kårstyrelsen 

Protokoll styrelsemöte 2019-10-23 
      

     § 124 – 140 
 

 

Deltagare  Kjell Skaraas, vice ordförande 

Örjan Berglin 

Eva Kindbladh 

Rolf Wassberg, sekreterare 

 

 

§ 124 

 

Vice ordförande Kjell Skaraas hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

 

 

 

Mötet öppnas 

§ 125 

 

Till att, jämte ordföranden, justera mötets protokoll utsågs Eva 

Kindbladh. 

 

 

 

 

Val justerare 

§ 126 

 

Föreslagen och utskickad dagordning för sammanträdet godkändes. 

 

 

 

 

Godkännande av 

dagordning 

§ 127 

 

Protokoll från kårstyrelsens sammanträde 2019-xx-xx godkändes och 

lades till handlingarna. 

 

 

 

 

Föregående protokoll 

§ 128 

 

Rolf rapporterade från planeringen och förberedelserna av basaren. På 

grund av Rolfs sjukdomssituation har åtgärder vidtagits och viss 

omorganisation har gjorts; Monica Lögdberg och Monica Larsson går 

in som basaransvariga om Rolf inte kan. 

 

 

 

 

 

Basaren 



§ 129 

 

Planeringen av Lilla Julafton fortskrider. Det blir i år ett nytt köksgäng. 

 

 

 

 

Lilla Julafton 

§ 130 

  

Ledarhelgen är planerad till 25 – 26 januari, stuga är ännu inte klar. 

Planering av helgen sker vid kommande kårstyrelsemöte. 

 

 

 

 

Ledarhelgen 

§ 131 

 

Ingen rapport förelåg. 

 

 

Fräkenbotten 

 

§ 132 

 

Ingen rapport förelåg. 

 

 

 

 

AL-möte  

§ 133 

 

Monica Lögdberg är ansvarig för Aktion Julklappen. Information har 

gått ut till avdelningarna. 

 

 

 

 

Aktion Julklappen 

 

 

 

§ 134 

 

Kårkassör Eva Kindbladh rapporterade om den ekonomiska situationen 

som är stadig.  

Lägren är ännu inte färdigrapporterade. 

Lilla Julafton önskar köpa in en Murrika-stekhäll vilket kårstyrelsen 

bejakade.  

 

 

 

 

Ekonomi 

§ 135 

 

Kjell har träffat materielgruppen och med dem diskuterat vad som kan 

och bör göras med förrådet 

  

 

 

Förrådet 

§ 136 

 

Information om sommarens gemensamma läger har kommit och gått 

vidare till avdelningarna. 

 

 

 

Kretslägret 



§ 137 

 

Rolf presenterade förslag till årshjul och att-göra-lista. Dokumenten tas 

åter upp på kommande kårstyrelsemöte. 

 

 

 

 

Årshjulet, Att-göra-lista 

§ 138 

 

Den nya versionen av kårropet tycks inte vinna mark och det har 

föreslagits att vi återgår till den gamla versionen.  

Kårstyrelen beslutade att den gamla versionen skall användas 

framgent. 

 

Kårstyrelsen diskuterade hur de olika kommunikationskanalerna skall 

användas. Styrelsen beslutade att inhämta åsikter och synpunkter från 

andra i kåren och att frågan åter tas upp på kommande möte. 

 

Rolf presenterade ett uppdaterat förslag till beskrivningar på kårens 

olika befattningar. Dokumentet tas åter upp på kommande möte. 

 

 

 

Övriga frågor 

§ 139 

 

Kårstyrelsens nästa möte sker 27 november kockan 18:30 hos Kjell 

Skaraas, Varvsgatan 23. 

 

 

 

Nästa möte 

§ 140 

 

Vice ordförande Kjell Skaraas tackade alla närvarande för visat 

intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Mötet avslutas 

  

  

  

   

   

Rolf Wassberg 

Sekreterare 

  

   

   

   

   

Kjell Skaraas 

Vice ordförande 

 Eva Kindbladh 

Justerare 


